
Zpráva Komise mládeže JmŠS pro Konferenci 2021 

Činnost mládeže a šachové činnosti vůbec byla negativně ovlivněna epidemií koronaviru. M-ČR 

mládeže muselo být zkráceno, většina soutěží neproběhla a hlavně ustala pravidelná tréninková 

činnost a práce s mládeží vůbec. Internetové tréninky a hraní po internetu nemohly tuto pravidelnou 

činnost nahradit. Došlo k přerušení kontinuity práce s mládeží, jaká tady v minulosti vůbec nebyla a 

v mnohých oddílech bude problém tuto činnost znovu obnovit. 

KP družstev mládeže 2019/20 proběhlo v pořádku, protože skončilo ještě před koronavirem v lednu 

2020. 

KP družstev mladších žáků se neuskutečnilo a ani republikové kolo se nekonalo. 

Neuskutečnilo se M-ČR družstev starších žáků a ani výkladní skříň svazu republikové finále Přeboru 

škol v šachu. Školní šachové kroužky ustaly – žáci do školy nechodili, a pokud ano, tak byly zakázány 

kroužky, kde by docházelo k promíchávání žáků z různých tříd. 

KP žáků – jednotlivců řádně proběhl, ale Mistrovství Moravy, do kterého se postupuje, se nekonalo. 

KP žáků v rapidšachu byl předčasně ukončen stavem k 1. 3. 2020. Republikové kolo s ekonalo, ale 

úspěchu jsme v něm nedosáhli. 

Málo soutěží, málo úspěchů – tak by šlo charakterizovat rok 2020. Přesto bych chtěl ocenit alespoň 

dobré 4. místo Tobiáše Komárka v kategorii H10 na M-ČR mládeže v Koutech. 

Souhrnně se o roce 2020 dá konstatovat, že to byl příšerný rok, jehož opakování si nikdo nepřeje. 

Miroslav Hurta, předseda Komise mládeže JmŠS 

 

 


